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Opgemaakt door griffier 
Aanwezig  
 

Dhr. Van de Ven (voorzitter), mevrouw De Groot (CDA) en de heren 
Schellekens (Lijst Riel Goirle), Van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Van der Put 
(PvdA), Swaans (VVD) en  Couwenberg (Lijst Couwenberg) 
Wethouder Th. van der Heijden 
Burgemeester M. Rijsdorp 
Griffier de heer B. van ’t Westeinde 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Mevrouw Eikelenboom (SP), de heer De Laat (SP) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : 
http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2013/10-januari/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2.  Addendum visie intergemeentelijke samenwerking  
 
Standpunten fracties: 
 
VVD Vind het addendum een welkome aanvulling. Er is duidelijk ingegaan op de 

samenwerkingsverbanden. 
PAG Dit stuk beantwoordt volledig aan de verwachtingen die er waren bij het indienen van de 

motie.  
Lijst Couwenberg Is voor samenwerking met Tilburg. We moeten niet blijven pronken met het niet-stedelijke 

dorpse karakter. Winkelcentrum De Hovel wordt steeds minder. Er moet vlot gewerkt 
worden aan het wegenbeheersplan.  
Zal bij behandeling van het agendapunt een stemverklaring afleggen. 

CDA Sluit zich aan bij de woorden van Pro Actief Goirle. Is blij met het overzicht van de partijen 
waarmee wij verbonden zijn.  
Het winkelaanbod voldoet niet aan "alle" behoeften, maar aan de "meeste" behoeften.  
Is van mening dat wij uit moeten gaan van onze eigen kracht. 

LRG Is ook zeer tevreden over deze notitie. 
 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
 

http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2013/10-januari/19:30�
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Afspraken en toezeggingen: 
De burgemeester zegt toe het addendum aan te passen naar aanleiding van een aantal opmerkingen van 
mevrouw De Groot. Op pagina 2 onder het kopje "economisch" wordt bij het tweede gedachtestreepje het 
woord "alle" vervangen door "meeste". Bij het laatste gedachtestreepje onder het kopje "economisch" vervalt 
het woord "aanvaardbaar". Onder het kopje DNA wordt voor een consequente stijl (enkelvoud/meervoud) 
gekozen. 

 
3. Regionaal beleidsplan politie Zeeland-West-Brabant 2013-2014 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Het beleidsplan had niet geprint hoeven te worden. Het is goed doortimmerd. Tekstueel zijn 

er wat opmerkingen te maken over het raadsvoorstel.  
PAG Is van mening dat vanwege de "ver van mijn bed show" het beter is om geen opmerkingen 

te maken. 
VVD Geeft aan dat Veiligheid belangrijk is. Als de Nationale Politie en regiokorps hun werk goed 

doen, is de VVD tevreden. 
PvdA Stemt in met het concept besluit. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
4. Uitvoeringsprogramma Integrale Veiligheid 2013   
Standpunten fracties: 
 
PvdA Wat de raad vraagt, krijgt de raad. Er ligt een lijvig stuk. De doelstellingen zijn veel beter 

SMART geformuleerd. Het lijkt niet goed om ieder jaar kennis te nemen van zo'n uitgebreid 
uitvoeringsprogramma. Een kort stuk, eventueel via burap of begroting is voor de PvdA 
voldoende. 
De wijze waarop met kennisnemen van stukken wordt omgegaan, zou onderwerp van de 
discussie rond bestuurlijke vernieuwing kunnen zijn. 

VVD Ook voor de VVD hoeft het niet zo lijvig. Is tevreden met het stuk.  
Als het gaat over het kennisnemen van stukken, kan het geen kwaad om zaken goed vast 
te leggen door middel van een besluit. 

PAG Wenst het college heel veel succes met de uitvoering. Vraagt zich af of een stuk waarvan  
kennis wordt genomen altijd in de raad moet worden vastgesteld door middel van een 
raadsvoorstel. 

Lijst Couwenberg Is het op hoofdlijnen met het stuk eens. Vraagt aandacht voor de Molenstraat - Wittendijk 
en de splitsing van Mainframe. Kan de drugsnota uit 1999 opnieuw tegen het licht worden 
gehouden? Vindt dat het stuk in ieder geval in de raad behandeld moet worden. 

LRG Vindt het een lastig stuk. Op een aantal plaatsen kan het nog iets meer SMART. Wat 
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gebeurt er op het gebied van de Drank & Horecawet? De raad heeft om dit stuk gevraagd 
en het moet daarom in de raad terugkomen. 

CDA Sluit zich aan bij VVD en PAG. Wel kan in een compact stuk aangegeven goed aangegeven 
worden wat op hoofdlijnen speelt. Vraagt zich af hoe voortvarend aan de Drank & 
Horecawet wordt gewerkt. Pleit ook voor handhaving rookverbod. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
De burgemeester zegt toe na te denken over hoe het uitvoeringsplan in de toekomst in een andere vorm (niet 
meer zo'n dikke nota) naar de raad gebracht kan worden.  
De voorzitter concludeert dat in het presidium naar de procedure voor stukken ter kennisname gekeken kan 
worden. 
 
5. Strategische agenda en planning 2013 
 
Standpunten fracties: 
 
PvdA Is van mening dat de actualisering Toekomstvisie een prioriteit zou moeten zijn. Dit moet 

niet te licht worden aangezet. De actualisering van de visie kan ons helpen om de 
problemen die in de toekomst op ons afkomen aan te pakken. 

VVD Is van mening dat met de aanpak van het grondbeleid de strategische agenda van de raad 
goed vorm heeft gekregen. 

PAG Constateert dat de toekomstvisie in dezelfde vergadering wordt gepland als de 
voorjaarsnota. Het is goed wanneer niet alle nu voor de 2e helft van het jaar geplande 
onderwerpen in dezelfde raadsvergadering komen. 

LRG GVVP is in december in de raad geweest. Dat is inmiddels opgeschoven naar de tweede 
helft van 2013. In de tweede helft is veel gepland.  

CDA Vraagt zich af wat met de prioritering van de toekomstvisie bedoeld is. Hoe groot willen 
we dit aanzetten? Vraagt om inplannen van de motie over accommodatiebeleid, 
verplaatsing zorgcentrum naar Jan van Besouw. 

 
Afspraken en toezeggingen: 
De burgemeester zegt toe dat de opmerking van de commissie dat niet alles in dezelfde vergadering in het 
najaar gepland moet worden, wordt meegenomen bij de invulling van de planning voor het najaar. 
In de eerste helft van 2013 wordt verplaatsing zorgcentrum naar Jan van Besouw gepland. De exacte planning 
wordt aan het presidium doorgegeven. 
Zegt toe bij het verslag aan te geven waarom de planning van het GVVP opschuift. 
 
De commissie geeft aan graag nadrukkelijk betrokken te willen zijn bij de Toekomstvisie.  
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6. Overzicht afdoening moties 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Ervaart de motie over SCAG CC Jan van Besouw niet als afgedaan. 
LRG Wil de lijst graag twee keer per jaar terug laten komen. Is punt elektrische wagens nu ook 

afgewerkt? 
PAG Vraagt naar stand van zaken motie 20 december 2011 over werkagenda Hart van Brabant. 

Constateert dat als de termijn niet wordt gehaald, het goed is om tussentijds te informeren 
wanneer de afspraak dan wel wordt gehaald. 

VVD Wil het overzicht graag ook vaker hebben. Zegt ja tegen twee keer per jaar. 
 
 
Afsrpaken en toezeggingen: 
Motie zorgcentrum van 12 mei 2009 is niet afgewerkt. Deze wordt opgenomen in de planning voor 2013. 
De burgemeester zegt toe dat de raad wordt geïnformeerd over wanneer de motie van 20 december 2011 over 
werkagenda Hart van Brabant wordt afgewerkt. 
De motie over de elektrische wagens kan van de lijst afgevoerd worden. 
Afgesproken wordt de lijst 2 maal per jaar te bespreken. (Januari en na de zomervakantie) 
 
7. Evaluatie begrotingsbehandeling  
Standpunten fracties: 
 
PvdA Akkoord met het voorstel. 
VVD Akkoord met het voorstel. Wat wordt bedoeld met de bijdrage van burgemeester en griffier 

om bij het debat aan te geven over welke onderwerpen nog discussie is.  
PAG Verduidelijkt dat de voorzitter met de hulp van de griffier kan aangeven over welke 

onderwerpen er nog discussie is. 
LRG Is er tijd om de eerste termijn de week voor de begrotingsvergadering te doen? Kan verder 

met het voorstel wel instemmen. 
Lijst Couwenberg Als het niet met het Reglement van Orde in strijd is, kan deze werkwijze worden gevolgd. 
CDA Vindt het een heldere insteek. Tussentijds is er een informatiebijeenkomst. Daar zitten 

schoten voor de boeg in, maar daar kan op dat moment niets mee gedaan worden.  
 
Afspraken en toezeggingen: 
Notitie is akkoord.  
Afgesproken wordt dat door de fracties een bijdrage wordt geleverd voor een publicatie over de voorjaarsnota.  
 
8. Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
De burgemeester heeft bij het agendapunt 2 een korte toelichting gegeven.  
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9. Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 22 november 2012 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezegginglijst doorgenomen. 
 
10. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Het college heeft geen inlichten. 
 
11. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De commissie heeft geen vragen. 
 
 
12. Stukken ter kennisname  
Hierover zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
13. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.40 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van 21 februari 2013. 
 
De voorzitter,    de griffier, 
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Datum Waar Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum
Wijze afdoening 

10-1-2013 Cie AZ Het addendum visie intergemeentelijke 
samenwerking wordt aangepast naar 
aanleiding van een aantal opmerkingen 
van mevrouw De Groot. Op pagina 2 onder 
het kopje "economisch" wordt bij het 
tweede gedachtenstreepje het woord 
"alle" vervangen door "meeste". Bij het 
laatste gedachtenstreepje onder het kopje 
"economisch" vervalt het woord 
"aanvaardbaar". Onder het kopje DNA 
wordt voor een consequente stijl 
(enkelvoud/meervoud) gekozen. 

Burgemeester Bij toezending 
raadsstukken 

Afgewerkt. Aangepast raadsvoorstel is op 14 januari 2013 
aangeboden aan de griffie. 

10-1-2013 Cie AZ Nadenken over hoe het uitvoeringsplan in 
de toekomst in een andere vorm (niet meer 
zo'n dikke nota) naar de raad gebracht kan 
worden. 

Burgemeester  - 

10-1-2013 Cie AZ De procedure voor stukken ter 
kennisname (al dan niet vaststellen in de 
raad) in het presidium bespreken. 

Voorzitter  - 
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Datum Waar Wat Wie Uiterste  
afdoeningsdatum

Wijze afdoening 

10-1-2013 Cie AZ De opmerking van de commissie dat niet 
alles in dezelfde vergadering in het najaar 
gepland moet worden, wordt meegenomen 
bij de invulling van de planning voor het 
najaar. 

Burgemeester Juni 2013 - 

10-1-2013 Cie AZ In de eerste helft van 2013 wordt 
verplaatsing zorgcentrum naar Jan van 
Besouw gepland. De planning wordt aan 
het presidium doorgegeven. 

Burgemeester Presidium 4 
februari 

Besluitvorming over de volgende stap is momenteel in 
voorbereiding. De planning daarvan is gericht op 
behandeling in B&W op 29 januari en/of 5 februari 2013. 
Nadien zal behandeling in de raad plaats kunnen vinden. 

10-1-2013 Cie AZ Bij het verslag wordt aangegeven waarom 
de planning van het GVVP opschuift. 

Burgemeester Bij verslag Met het GVVP wordt gekoerst op vaststelling van het beleid 
in de raad van juni 2013. Eén en ander is wel afhankelijk en 
onder voorbehoud van de uit de werksessies voortvloeiende 
werkzaamheden.  

10-1-2013 Cie AZ De commissie geeft aan uitdrukkelijk 
betrokken te willen worden bij de 
totstandkoming van de actualisering 
toekomstvisie. 

 Raad juni B&W zal een startnotitie aan de raad aanbieden waarin het 
procesverloop wordt voorgesteld (uitgebreid of juist 
beknopt, inclusief de wijze en momenten waarop u 
betrokken wordt)  

10-1-2013 Cie AZ De raad wordt geïnformeerd over wanneer 
de motie van 20 december 2011 over 
werkagenda Hart van Brabant wordt 
afgewerkt. 
 

Burgemeester  Het college antwoordt d.m.v. een brief 
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Datum Waar Wat Wie Uiterste  
afdoeningsdatum

Wijze afdoening 

22-11-2012 Cie AZ Voorstel financiële verordening: Gekeken 
wordt of een cash-flowoverzicht haalbaar 
is. Dit wordt besproken in het audit-
comité.  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Na bespreking in audit-comité volgt raadsinformatie. 
Planning: 1e kwartaal 2013. 

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: de kaders waarop 
risico's worden beoordeeld (volgens 
schema p.20 uit de nota), worden nog in 
beeld gebracht 

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 
22-11-2012: planning voorstel februari 2013 

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: 
Risicobereidheidsanalyse  wordt nog 
voorgelegd  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 
22-11-2012: planning voorstel februari 2013 
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